
Referat fra Generalforsamling i Herning Linedance  
Mandag d. 24/6 - 2024 kl. 17:00-19:00  
 

Dagsorden 
1. Valg af stemmetællere  

Der skal vælges to personer:  
Jette Stadil og Mia Jensen 
 

2. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Svend-Erik Blaabjerg som dirigent. 
Enstemmigt vedtaget 
 

3. Formandens beretning. 
3.a. Godkendelse af Formandens beretning. 
Formanden aflægger sin beretning.  
Enstemmigt vedtaget. 

 
4. Regnskabsaflæggelse – godkendelse af det reviderede årsregnskab 

v/ kasserer Lisbeth Blaabjerg 
Lisbeth fremlægger regnskabet. Der er et lille underskud, som kan forklares ved opstart af nye trænere, 
kursus og tøj. Det er ikke et bekymrende underskud, men bestyrelsen skal efterfølgende forholde sig til 
dette. 
Spørgsmål: i forhold til manglende opkrævninger på bl.a. klubtøj, hvis de var kommet ind havde det 
ikke set anderledes ud. Lisbeth forklarer at de er indregnet som forventede indtægter, så de er med i 
regnskabet. 
Spørgsmål: er der ikke noget af dette underskud der hører til sidste års regnskab, også på manglende 
indtægter? Jo det er det, men det er fortsat med i dette regnskab. 
 
Det reviderede årsregnskab godkendes. 
 

5. Behandling af indkomne forslag  
Fra vedtægterne:   §4, stk. 5: ”Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være bestyrelsen i 
hænde senest 8 dage før generalforsamlingen. Forslag om vedtægtsændringer, der ønskes behandlet, skal  være 
bestyrelsen i hænde senest tre måneder forud for udgangen af den måned, hvor den ordinære generalforsamling 
skal afholdes.” 
Der er ikke indkommet nogen punkter. 
Spørgsmål: hvordan kunne man vide hvornår der skulle indsendes punkter? Hvor kunne man se dagsor-
den? Den har ligget på hjemmesiden, den skal ligge der senest tre uger før generalfosamlingen. Den har 
ligget der rettidigt. 
 

6. Fastsættelse af kontingent.  
Bestyrelsen foreslår, at det nuværende kontingent fastholdes i næste sæson. 
Godkendt. 
 

7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer i ulige årstal og valg af 2 bestyrelsesmedlemmer i lige årstal.  
 
I år (2024) er følgende på valg: 
Lene Mainz Pedersen (ønsker genvalg) 
Jeanette Dent (ønsker genvalg) 
Godkendt 
 



Valg af 2 suppleanter.  
Bestyrelsen foreslår genvalg til  
Ann Houmøller 
Lotte Kirk Mortensen 
Godkendt 
 

8. Valg af 1 revisor og en revisorsuppleant  
Bestyrelsen foreslår, at Klaus Klogborg fortsætter som revisor og at Helle Bareuther fortsætter som re-
visor suppleant. 
Godkendt. 

 
9. Eventuelt  

Der er alarmer der går i gang under undervisning på alle hold, kan der ikke gøres noget ved dette? 

Der er taget kontakt til halinspektøren, men multisalen er en del af skolen, så det er nok skolen der skal 

se på dette. Der arbejdes fortsat med dette. 

 

 

 

Klubbens vedtægter og referat fra generalforsamlingen 2024 kan findes på hjemmesiden – følg linket her:  
Bestyrelsen | Herning Linedance – i Multisalen på Snejbjerg Skole siden 2014 (happylinedanceherning.dk) 

 

Mvh Bestyrelsen Herning Linedance 

https://happylinedanceherning.dk/wordpress/?page_id=70

